
Rådmandsmøde (Rådmandsmøde)

10-06-2025 11:30 - 13:30

Rådhuset, vær. 501

Information:Pkt. 1 kl. 11.30-12.00 Hanne Lynghøj
Pkt. 2 kl. 12.00-12.15 Hanne Lynghøj
Pkt. 3 kl. 12.15-12.30 Anders Kristian
Pkt. 4 kl. 12.30-12.45 Otto
Pkt. 5 kl. 12.45-13.00 Heidi
Pkt. 6 kl. 13.00-13.15 Heidi
Pkt. 7 kl. 13.15-13.30

Mødedeltagere : Christian Boel, Christian Budde Opstrup, Heidi Have, Jens
Bejer Damgaard, Niels Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt
Afbud: Signe Rønn Sørensen
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Referat

Punkt 2: Borger- og pårørendepanel i MSO

Direktionen besluttede

• At der etableres et borger- og pårørende panel i MSO for en foreløbig toårig
periode
• At kommissoriet godkendes (bilag 1) herunder:

◦ At paneldeltagerne fortrinsvist rekrutteres blandt borgere og pårørende, som
er i målgruppen for MSOs kerneydelser
◦ At borger- og pårørende panel fungerer som supplement til sundheds- og
omsorgsudvalget, Ældrerådet og Ældresagen

• At rådmandskredsen beslutter organisatorisk ophæng for den løbende drift og
udvikling af panelets arbejde jf. kommissoriet (Bilag 1)
• At finansieringskilde sker via budget indenfor civilsamfund.

ÆR og ÆS har 1-2 repræsentant pr. organisation – det tydeliggøres i kommissoriet.
Budde drøfter med ÆRs FU 11.6.

Det blev aftalt, at det rådgivende panel erstattes af forberedende møder med
repræsentanter fra organisationerne.

Udvalget får orientering på det første møde i august.

Punkt 3: Udmøntning af budget midler til Styrket samspil med
pårørende

Rådmandsmødekredsen drøftede udmøntning af budgetmidler til Styrket samspil med
pårørende og besluttede

• At screeningsredskab for opsporing godkendes som beskrevet.
• At der i fordelingen af budgettet afsættes ekstra midler til pårørendecaféer.
• At der arbejdes videre med hvor ’de opsporede’ sendes hen, følgeskab, antallet af
pårørendecaféer, netværksmøder i regi af Røde Kors mfl. og at
kommunikationsindsatser beskrives. Behandles på et kommende rådmandmøde.

Punkt 7: Eventuelt

Anders Winnerskjold har i KL-regi meldt ud, at der bliver/er flere fattige ældre. Budde
ønsker mere info om Aarhus-tal til budgetdrøftelse med Socialdemokratiet på mandag
(PUK undersøger).
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